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Vážení sportovní přátelé, 

po dvouleté koronavirové pandemii se rozjely všechny soutěže již naplno. Tak jako v roce 2021 zre-
kapitulujeme činnost našeho klubu za loňský rok v této „Ročence“ a zároveň si tím připomeneme 
chvíle, které nám přinesly jak radost, tak, někdy, i smutek. 
Úspěchem je postup béčka do krajské I. B třídy a umístění ostatních mužstev většinou v horní po-
lovině tabulky je příslibem do dalších sezon. Také je potěšující nárůst dětí v přípravkách, který je 
důsledkem pravidelných náborů.  
Z činnosti klubu je potřeba zmínit pravidelné akce, ze kterých se již stala tradice - 8. ročník teniso-
vého turnaje přátel klubu, 9. ročník turnaje ligových mužstev o  pohár starosty města „Memoriál 
Jaroslava Krále“, 18. ročník fotbalové veselice a valná hromada klubu. Nad rámec těchto akcí jsme 
v květnu uspořádali dvoudenní sportovní dopoledne pro děti z mateřských škol, v červnu přijel díky 
bratrovi na otevřený trénink mládeže hráč bundesligového Ho� enheimu Pavel Kadeřábek a v rám-
ci turnaje O pohár starosty města jsme opětovně podpořili 25 tisíci korun Pavla Bošku. S klubem 
FK Mladá Boleslav bylo uzavřeno memorandum spočívající ve vzájemné spolupráci v oblasti rozvoje 
fotbalové mládeže a dětí.  
Pro lepší údržbu travnatých ploch v areálu letního stadionu zakoupilo město provzdušňovač Verti 
Drain v hodnotě cca 500 tis. Kč a byla dokončena rekonstrukce ozvučení areálu. Na tuto akci získal 
klub dotaci ve výši 280 tis. Kč ze Středočeského kraje a 115 tis. Kč bylo do� nancováno z rozpočtu 
města.
Jménem klubu bych chtěl poděkovat městu, sponzorům, funkcionářům a fanouškům za podporu 
našeho klubu. Divákům, kteří zavítají na utkání benáteckých mužstev, chci popřát příjemné zážitky 
v hezkém prostředí a přátelské atmosféře. Ať se vám u nás líbí a odnesete si plno pěkných, nejenom 
sportovních zážitků.
 

Se sportovním pozdravem
Ing. Marek Mařík
předseda klubu
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VENKU SE NÁM NEDAŘÍ UŽ TŘETÍ NEBO ČTVRTOU SEZONU, MOC TOMU NEROZUMÍM,
ŘÍKÁ ONDŘEJ ŠIMEK

Dvaadvacetiletý záložník Ondřej Šimek je odchovancem benáteckého fotbalu. V  A  mužstvu debutoval ve  třetí lize 
na tachovské půdě, během 5 sezon odehrál rovných 50 mistrovských zápasů a vstřelil 6 branek. Ondřeje jsme se zeptali 
na zhodnocení podzimní části sezony, dotkli jsme se také zimní přípravy i jeho trenérského angažmá u starších žáků. 
Po podzimní části divizní sezony se nacházíte na 6. místě s 22 body. Panuje s tímto umístěním spokojenost?
Z mé strany s tímto umístěním ani získanými body žádná spokojenost nepanuje. Byla by, kdybychom se nacházeli 
mezi prvními třemi týmy soutěže a na jaře byli schopni vyvinout tlak na Vysoké Mýto a Kolín.
Přesto mohou těšit výkony zejména v domácím prostředí, kde benátecký tým neokusil hořkost porážky. Čím to, 
že se vám před vlastními fanoušky daří?
Hrát doma je výhodnější v tom, že člověk je ve známém prostředí, nemusí nikam cestovat a není rozlámaný z au-
tobusu. O lepší umístění nás ale připravilo i pět domácích remíz, které jsme měli zvládnout za plný počet bodů. 
Vedli jsme s Tochovicemi i Hlinskem, což jsou soupeři, které bychom doma měli porážet, natož když s nimi ještě 
vedeme a nemusíme dotahovat. Další ztráta přišla i s Vysokým Mýtem, s nímž jsme inkasovali vyrovnávací branku 
v 89. minutě. Před zápasem bychom možná bod brali, po jeho průběhu ale určitě ne.
Mrzí také jistě ztráty i z venkovních trávníků, nebo ne?
Venku se nám nedaří dlouhodobě už třetí nebo čtvrtou sezonu. Moc tomu nerozumím. Asi máme nějaký psychic-
ký blok, protože když venku vstřelíme branku, tak přestaneme hrát a body ztratíme. 
V  průběhu podzimní části sezony sáhlo benátecké vedení ke  změně na  trenérském postu. Radima Truksu 
s Františkem Jakubcem nahradili Radek Lacina, Jan Kysela a Jiří Kubát. Pocítil jsi od té doby nějakou změnu?
Na odchodu Radima máme velký podíl bohužel i my, hráči. Ve spoustě zápasů jsme nedokázali hrát to, co jsme 
chtěli. Když přišel k týmu Radek Lacina, dal velký prostor při práci Janu Kyselovi, který mu dělal asistenta a má 
obrovské hráčské zkušenosti z první ligy. Největší síla tak byla v jejich komunikaci a spolupráci. Dobře je doplňoval 
i Jirka Kubát, který pomáhal s nastudováním hry soupeřů.
Nyní vás čeká zimní příprava. 
Patří právě zimní příprava 
k tvým oblíbeným a proč?
Zimní přípravu nemá rád snad 
žádný fotbalista. Osobně mi 
ani tak nevadí naběhané ki-
lometry, jako spíše její délka, 
která trvá osm nebo devět 
týdnů. Čekání na soutěž je ne-
konečné.
Společně s  Martinem Výdou 
jsi trenérem žákovské kate-
gorie U15. Naplňuje tě práce 
s  budoucími nadějemi bená-
teckého fotbalu?
Ano, práce s  mládeží mě na-
plňuje. Poslední dobou mi ale 
dochází čas na  to, abych tre-
nérství mohl vykonávat tak, 

ONDŘEJ ŠIMEK
Narozen: 5. 9. 1999
Bydliště: Benátky nad Jizerou
Hráčská kariéra: odchovanec Benátek nad Jizerou

LEDEN

Ondřej Šimek
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JSEM RÁD, ŽE PŘESTUP DO BENÁTEK VYŠEL, ŘÍKÁ MATĚJ BODLÁK

V letním období se stal jednou z největších posil divizního benáteckého fotbalového klubu. I když přestoupil z Bohemie 
Poděbrady, hrající krajský přebor. Za sebou má angažmá i v třetí nejvyšší české fotbalové soutěži, v níž hrál za Převýšov 
a Nymburk. V letošní sezoně nastoupil v Benátkách nad Jizerou do 11 mistrovských zápasů a vstřelil 2 branky. 
Do Benátek nad Jizerou jsi přišel v létě roku 2021 z Poděbrad. Máš tak za sebou první půlrok ve zdejším dresu. 
Kdybys ho měl zhodnotit, jaké hodnocení by z toho vyšlo?
Z osobního hlediska určitě kladné, kabina mě přijala suprově, za což jsem rád. Z toho týmového už je to trošku 
horší, protože si myslím, že máme na víc, než na současnou šestou pozici, na které jsme po podzimu. Věřím ale, že 
máme sílu i kvalitu na to, abychom hráli výš.
Co stálo za tvým letním příchodem do Benátek nad Jizerou?
Za mým příchodem stál tehdejší trenér Radim Truksa, který mě v létě po covidové pauze oslovil. Zprvu jsem se 
na to příliš netvářil, nedal se ale odbýt, zavolal znovu, že mě druhý den nabere, ať si jedu nezávazně s kluky zatréno-
vat, a pak uvidím. Myslím, že si 
to sedlo i tím, že se známe del-
ší dobu, protože mě vedl i při 
předchozích angažmá. Věděli 
jsme, co od  sebe očekávat. 
Poté jsme si sedli i s vedením 
a  plácli si. Nakonec jsem rád, 
že přestup do Benátek vyšel. 
Z toho vyplývá, že zatím spl-
ňuje toto angažmá tvé před-
stavy?
Ano, splňuje. V  každém týmu 
je důležitá parta, a ta je tu fajn. 
To je základ.
Dříve jsi nastupoval kupří-
kladu za  Převýšov, Čáslav, 
Nymburk či Ostrou. Můžeš 
tedy porovnávat podmínky 
v těchto třetiligových či diviz-
ních klubech s  těmi v  Benát-

MATĚJ BODLÁK
Narozen: 5. 9. 1999
Bydliště: Benátky nad Jizerou
Hráčská kariéra: FC Hradec Králové, SK Převýšov, TJ Slavoj Suchdol, 
FK Čáslav, SK Polaban Nymburk, SS Ostrá, FK Bohemia Poděbrady

jak bych chtěl. Uvidíme, jak to bude dál...
Jak se vám s vaším týmem daří?
Tuto půlsezonu hodnotíme s Martinem Výdou s mírným optimismem. Jsme na tom o trochu 
lépe, než jsme asi čekali, ale stále je tam prostor na zlepšení.
Vraťme se ještě k A mužstvu. Co čekat od druhé poloviny sezony a kde bys viděl benátecký 
tým po jejím konci nejraději?
Náš cíl je jasný, abychom skončili do třetího místa. Vysoké Mýto a Kolín se poperou o první dvě příčky a my chceme 
být hned za nimi. I když je ale potřeba si říci, že máme těžší los, než na podzim. Pojedeme samé dlouhé cesty a těžší 
soupeře máme venku. Na to se ale nesmíme vymlouvat a o třetí místo musíme zabojovat.

Matěj Bodlák

ÚNOR
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OČEKÁVÁME URPUTNÉHO SOUPEŘE, KTERÝ NÁM NEDÁ NIC ZADARMO, ŘÍKÁ PŘED PRVNÍM 
JARNÍM DUELEM ASISTENT TRENÉRA JIŘÍ KUBÁT

Po derby utkání v Horkách nad Jizerou byli od benáteckého A mužstva odvoláni trenéři Radim Truksa s Františkem Ja-
kubcem. Na jejich místo nastoupilo trenérské trio Radek Lacina, Jan Kysela a Jiří Kubát. Právě posledně jmenovaného 
šestadvacetiletého benáteckého asistenta trenéra Jiřího Kubáta jsme vyzpovídali před zahájením jarní části divizní se-
zony. 
Na  konci měsíce září jsi nastoupil k  benáteckému A  mužstvu na  pozici asistenta trenéra. S  jakými pocity jsi 
usedal na zdejší lavičku?
Nastupoval jsem určitě s  respektem. Zaprvé jsem moc nevěděl, co od toho očekávat, protože ve své trenérské 
kariéře jsem nikdy u mužů nepůsobil. Zadruhé jsem netušil, jak zareagují kluci na můj nízký věk, což si myslím, že 
nakonec nebyl žádný problém a po týdnu nebo po čtrnácti dnech se nějaká má obava rozptýlila.
Své první trenérské ostruhy jsi nasbíral u benátecké mládeže. Dá se něco z toho použít i v dospělém fotbale?
Neprošel jsem si jen žákovskými kategoriemi, ale trénoval jsem i přípravku či dorost. Jediná kategorie, která mi 
chyběla, byla dospělá. Dnes už tomu tak není. V trenéřině jsem si prošel od nejmenších až po pětačtyřicetiletého 
Radima Straku. Z mládežnických kategorií můžu použít spoustu věcí, jen s nimi musím pracovat a upravovat je. 
Společně s tebou se benáteckého áčka ujali hlavní trenér Radek Lacina s asistentem Janem Kyselou. Co bys řekl 
na adresu svých spolupracovníků a jak vám klape spolupráce?
Spolupráce s těmito kluky je skvělá. Jsem rád, že s nimi můžu být v trenérském týmu. Máme hodně podobný, ne-li 
stejný, názor na fotbal. Důležitou věcí je, že si sedíme i lidsky, což je základ pro úspěšnou spolupráci. Doufám, že 
nám i našemu týmu to bude i na jaře klapat minimálně tak, jako tomu bylo na konci podzimní části. 
Předpokládám, že máte své úlohy nějak rozděleny. Co je náplní tvé práce?

JIŘÍ KUBÁT
Narozen: 30. 12. 1995
Bydliště: Benátky nad Jizerou
Hráčská kariéra: odchovanec Benátek nad Jizerou

kách nad Jizerou. Jaké by bylo srovnání?
V Benátkách je parádní zázemí i krásný stadion, za rohem je umělá tráva, v prostorech ka-
biny sauna, vířivka, rotopedy. K dispozici máme maséra, to je na vysoké úrovni. V třetí lize 
nebo v divizi je minimum týmů, které toto mají. Velkou výhodou je, že máme vše u nosu a ne-
musíme si tyto věci vyhledávat sami.
Znal jsi někoho z benáteckého kádru před svým příchodem do Benátek nad Jizerou?
Některé kluky znám více, kupříkladu s Adamem Mansfeldem jsem hrál v Ostré, s Ondrou Kommou pak v Čáslavi. 
Martina Borovičku, Viktora Šimečka a Honzu Bočka znám asi od svých patnácti let, kdy jsme proti sobě nastupovali 
v mládeži. Legendu Radima Straku zná asi každý, Honzu Kyselu pak z televize a teď mi nosí pivo a Nimesil, takže 
to je super (smích).
V současné době polykáš, spolu se svými spoluhráči, dávky v rámci zimní přípravy. Jak bys zhodnotil fotbalisty 
ne příliš oblíbenou zimní činnost a hlavně její náročnost?
Osobně zimní přípravu nemám rád. Zaprvé je dlouhá, zadruhé na umělé trávě, která nevyhovuje asi nikomu, pro-
tože je to úplně jiný sport. Na druhou stranu z  tréninkových dávek, které do sebe dostáváme, budeme čerpat 
po celé jaro. Kondice je určitě potřeba, máme to proložené i posilovnou, což je příjemné zpestření.
V úvodu našeho povídání jsi to trošku nakousl. Co čekat od divizního jara a kde bys viděl Benátky po jeho konci 
nejraději?
Jarní část nebude procházka růžovou zahradou, vždy bývá těžší než podzimní, nebo alespoň za mě. Jak už jsem 
zmínil, věřím, že se nám povede chytit začátek a vyšplhat se tabulkou co nejvýše, potenciál a kvalita je tu velká, 
jenom to musíme prodat a ukázat v zápasech. Bylo by hezké vidět po konci sezony Benátky v top trojce.

BŘEZEN



www.kopanabenatky.cz 6
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Naše úlohy nejsou speciálně rozděleny, víceméně o  všem debatujeme společně. To se týče 
i tréninkového procesu či domluvě o sestavě na zápas. Snad kvůli tomu, že jsem z kluků nejvíce 
technický typ, tak mám speciálně na starosti stříhání videí. Jak jsem ale již řekl, na všem spolu-
pracujeme společně. 
Po nástupu na lavičku jste do konce podzimní části nepoznali hořkost porážky. Byla s před-
váděnými výkony týmu i dosaženými výsledky spokojenost?
Řekl bych, že za konec podzimní části u nás převažuje spokojenost. Herně jsme, až na ten poslední zápas, nepro-
padli. Myslím si, že jsme hráli pohledný fotbal. Z pěti zápasů jsme získali devět bodů. Pokud by se nám podařilo 
posbírat ještě o dva body více, spokojenost by byla patrně mnohem větší. Po pěti zápasech bez porážky si ale asi 
na nic nemůžeme stěžovat.
Nyní probíhá zimní příprava, která se pomalu a jistě chýlí ke svému konci. Na co jste se v ní zejména zaměřili?
Vyhodnotili jsme si, že musíme zapracovat na kondici, protože jsme ve druhých poločasech kondičně trošku od-
cházeli, z čehož pramenily obdržené branky. Doufám, že se nám to podařilo a že to hlavně ukážeme na hřišti. 
V prvním jarním kole zajíždíte na trutnovskou půdu. Co očekávat od tohoto souboje?
Proti Trutnovu se vždy hrály těžké zápasy, v  nichž většinou rozhodovala jedna branka. Očekáváme urputného 
soupeře, který nám nedá nic zadarmo. Víme, že se pravděpodobně bude hrát na umělé trávě, takže už nyní se 
na tohoto soupeře připravujeme. Pokud by to dopadlo tak, jako naše poslední měření sil v Trutnově, kdy jsme 3 : 
0 vyhráli a vypracovali si ještě spoustu dalších šancí, bylo by to skvělé. Znovu ale opakuji, očekáváme těžký zápas, 
ve kterém asi nepadne příliš branek.
Kromě toho, že jsi činný v benáteckém fotbalovém klubu, jsi též okresním rozhodčím. Máš větší ambice na poli 
trenéra či spíše v pozici rozhodčího?
Je to pravda, kromě trénování v A týmu a u mladších žáků, běhám občas po hřišti s píšťalkou na okresní úrovni. 
V minulosti jsem pískal i v krajských soutěžích. Ambice někam to dotáhnout coby rozhodčí už nemám. Naopak 
rozhodně větší ambice mám jako trenér. To však neznamená, že bych jednou za týden nebo čtrnáct dní si nešel za-
pískat. Kdo ví, nedávno jsem koketoval s myšlenkou, že ještě navléknu brankářské rukavice a v nějakém okresním 
týmu se postavím do branky.
Z toho všeho je vidět, že fotbal ti zabere spoustu času. Co na to říká tvá přítelkyně?
Přirovnal bych to asi k trénování. Pokud se mnou vydrží celou první sezonu, tak je to úspěch. Většinou to je ale 
nováčkovský elán, nový impuls. Druhá sezona bývá kritická (smích). Samozřejmě pro protějšek je to těžké, když 
má doma fotbalového blázna. 

V MINULOSTI UŽ JSEM PODOBNÝ GÓL DAL, TAK SE NABÍZELO OPĚT VYSTŘELIT, 
ŘEKL O EXKLUZIVNÍ BRANCE PROTI LETOHRADU ADAM MANSFELD

Přes mládežnická družstva pražské Slavie či Mladé Boleslavi a divizní Ostrou se vrátil tam, kde s fotbalem začínal. Dva-
advacetiletý záložník Adam Mansfeld kroutí v Benátkách nad Jizerou již třetí sezonu. Předchozí dvě se ale kvůli korona-
viru nedohrály. Letos by měla být situace jiná. V nedávném utkání proti Letohradu se Mansfeld blýskl dvěma pěknými 
brankami, přičemž zvláště ta první určitě aspirovala na nejhezčí divizní gól kola. 
V prvních třech jarních kolech jste získali čtyři body. Jaká je spokojenost s tímto ziskem?
Určitě jsme chtěli z těchto zápasů získat více bodů. Ve hře bylo devět bodů, my získali čtyři, takže nejsme nadšení. 
Nyní máme ale před sebou další zápasy, které chceme zvládnout.
V posledním zápase před uzávěrkou tohoto Zpravodaje jste prohráli na půdě tabulkového souseda z Čáslavi. 
Proč se u středočeského soupeře nepodařilo získat alespoň bod?

ADAM MANSFELD
Narozen: 11. 11. 1999
Bydliště: Jiřice
Hráčská kariéra: Benátky nad Jizerou, Slavia Praha, Mladá Boleslav, Ostrá

DUBEN
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Adam Mansfeld

Z tohoto zápasu jsem určitě zklamaný, protože to bylo, co se týče tabulky, důležité utkání. 
Zápas se nám nepovedl, prohráli jsme o gól, ale jak říkám, máme před sebou další utkání 
a ta chceme vyhrát!
Předchozí domácí zápas proti Letohradu ti náramně vyšel. I když jsi nastoupil až do dru-
hého poločasu, dokázal jsi vstřelit dva góly a  kupříkladu v  Boleslavském deníku vyšel 
článek s titulkem: Hledá se Nemo a střelec! Benátecký trenér našel po zápase s Letohra-
dem obojí. Ten odkazoval na tvoji přezdívku. Jak moc příjemné je si tohle o sobě přečíst a co bys řekl k tomuto 
utkání?
Konečně jsem odehrál více minut po dvouměsíčním zranění, takže jsem byl rád, že jsem nastoupil do druhé půle. 
To, že jsem dokázal dát dva góly a my vyhráli, byl pro tým i pro mě příjemný pocit. Po práci mi volal z Boleslavské-
ho deníku pan Bílek, který chtěl se mnou udělat rozhovor a já už neměl, kam cuknout (smích). Tak jsem něco řekl.
Gólovou smršť v  tomto utkání odšpuntovala tvá nádherná branka na  1:0. Bylo to takto secvičené, nebo to 
prostě nějak vyplynulo?
Určitě ten gól secvičený nebyl. Byla to standardní situace, kterou soupeř odvrátil a jelikož čekám na odražené míče 
a v minulosti už jsem podobný gól dal, tak se nabízelo opět vystřelit. Padlo to tam hezky.
Dá se tedy o tobě říci, že rád zkoušíš střílet ze středních a větších vzdáleností?
Podobný gól jsem dal již na podzim proti Čáslavi. Ze střední vzdálenosti tolik nestřílím, ale pokud je možnost, 
zkouším to.
V přípravě, před startem jarní části soutěže, tě trápilo vleklé zranění. Je už nyní vše v pořádku a stoprocentní?
Cítím se lépe, ale pokud se někdy budu cítit tak dobře, že by mě nic nebolelo, budu opravdu šťastný. Popravdě 
tohle říct nemůžu (úsměv).
Prohrou v Čáslavi vám několik týmů trošku uteklo. Přesto, kde bys rád viděl benátecký celek po konci sezony?
Chtěli bychom být někde kolem 3. místa. Začátek nám nevyšel podle představ, ale všichni uděláme maximum pro 
to, abychom byli s � nální pozicí spokojeni.
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MÁM ZA TO, ŽE JSME NEVYUŽILI VEŠKERÝ NÁŠ POTENCIÁL, ŘÍKÁ K DOSAVADNÍM JARNÍM 
VÝKONŮM ZKUŠENÝ ZÁLOŽNÍK PETR VOBOŘIL

Jeho fotbalová kariéra by vydala na opravdu tlustou knížku. Jedenačtyřicetiletý záložník Petr Vobořil má opravdu zku-
šeností na rozdávání. V minulosti prošel několika třetiligovými i divizními kluby a možná právě pro to jej představitelé 
benáteckého klubu přivedli, jako nejzvučnější zimní posilu. 
V zimních měsících jsi posílil divizní Benátky nad Jizerou. Co nebo kdo stál za tvým příchodem z Poděbrad?
Oslovil mě předseda zdejšího klubu Marek Mařík, jestli bych si na sklonku nechtěl prodloužit divizní kariéru. Do-
mluvili jsme se na  absolvování části zimní přípravy, a  po  dlouhém přemlouvání v  sobě samém, a  samozřejmě 
i po dohodě s trenéry, jsme si nakonec plácli.
Ve své kariéře jsi prošel několika kluby, a tak můžeš srovnávat. Jaké podmínky jsi v Benátkách našel?  S čím jsi 
spokojený, s čím naopak už trošku méně?
Co se týká zázemí a fungování klubu, Benátky patří k tomu nejlepšímu, tohle je opravdu vynikající. Jediné, co snad 
není úplně v topu, je kvalita trávníku, zažil jsem prostě lepší pažit. Na druhou stranu chápu, že při vytíženosti jed-
noho hřiště x dalšími mužstvy není snadné ho stále udržovat v nejlepší kondici.
Nejen barvu dresů, ale také soutěž jsi vyměnil svým příchodem do Benátek nad Jizerou. Je znát rozdíl mezi 
krajským přeborem a divizí, případně v čem?
Těžko srovnávat, protože některé přeborové týmy by třeba porazily ty divizní. Záleží na spoustě dalších faktorů. Po-
kud bych ale měl uplynulý rok porovnávat konkrétně, zásadní rozdíl je v početnosti hráčského kádru a také v účasti 
na tréninkách. Obecně je potom divize fyzicky náročnější a možná jaksi fotbalově rychlejší. 
Při příchodu do Benátek jsi jistě v kabině našel známé tváře. Byl tu někdo, na koho ses těšil obzvlášť? S kým 
z benáteckého kádru jsi se v minulosti již potkal?
V první řadě chci říci, že je zde super parta. Byl jsem opravdu mile překvapen, jak mě kluci mezi sebe přijali, přinej-
menším z toho mám takový pocit. Rád jsem se pak zase potkal se Stráčou (Radim Straka), věkově k sobě máme nej-
blíže. Dále jsem znal osobně 
Bodlise (Matěj Bodlák), Bóru 
(Martin Borovička), Káďu (Jan 
Kadeřábek), Mácu (Milan Ma-
cek) a Nema (Adam Mansfeld), 
a  to z  jiného spolupůsobení 
nebo z  nějakého sranda fot-
bálku.
Jak bys zatím hodnotil dosa-
vadní jarní výsledky? Co je 
třeba v  závěrečných kolech 
zlepšit? 
Mám za to, že jsme zatím ne-
využili veškerý náš potenciál. 
Například uvedu, když hraje-
me na tréninku béčko, kolikrát 
se nestačím divit, jak to lítá. 
Asi toto bych si dokázal před-
stavit, že se to více promítne 
v zápase.

PETR VOBOŘIL
Narozen: 10. 10. 1980
Bydliště: Milovice
Hráčská kariéra: Junior Praha, Union Strašnice, PSK Union Praha, Slavia Pra-
ha, Říčany, Český Brod, Smíchov, Uhelné sklady Praha, Sparta Krč, Bohemi-
ans Praha, Admira Praha, Český Brod, Roudnice nad Labem, Český Brod, 
Ostrá, Bohemia Poděbrady

KVĚTEN

Petr Vobořil
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Svůj debut jsi si snad nemohl lépe představit. V utkání na trutnovské půdě jsi v závěru 
důležitým gólem vyrovnal na konečných 2 : 2. Mohl bys ho popsat?
Fantastické uvolnění ve středu pole a neskutečná rána béčkem přesně za háčky, gólman ne-
stačil ani mrknout (úsměv). Prostě střela zpoza vápna, na kterou brankář nedosáhl, nic zvlášt-
ního. Takových gólů padají mraky. To, že se mi podařilo skórovat hned v prvním mistrovském 
zápase, a proto jsme získali alespoň bod, mě moc potěšilo a pokladníka jakbysmet.
V  zatím posledním utkání, před redakční uzávěrkou, jste hráli na  půdě velikého favorita z  Kolína, kde jste 
po boji prohráli 1 : 2. Co scházelo k tomu, aby se z Kolína přivezl bodový zisk?
Prohráli jsme, vem to ďas, za týden se hraje zas. Takhle k tomu musíme přistoupit a zabodovat příště. S Kolínem 
to bylo vyrovnané utkání se šťastnějším koncem pro domácí. Remíza by jistě byla spravedlivější. Po inkasování 
jsme se nesložili, byli jsme aktivní a zaslouženě vyrovnali. Kdybychom poté, za stavu 1 : 1, proměnili alespoň jednu 
z několika šancí, z mého pohledu jsme měli kopat i penaltu, zápas by se vyvinul jinak. Na kdyby se ale nehraje.

LUKÁŠ GLÖCKNER
Narozen: 13. 1. 1996
Bydliště: Mladá Boleslav
Hráčská kariéra: Mladá Boleslav, Benátky nad Jizerou, Ústí nad Labem

LUKÁŠ GLÖCKNER: BENÁTKY BERU JAKO SVŮJ DRUHÝ DOMOV

Jako jeden z mála benáteckých hráčů ví, jak chutná profesionální fotbal. Šestadvacetiletý obránce Lukáš Glöckner si 
zahrál v druholigovém Ústí nad Labem, dotkl se také první ligy, kde mnoho nechybělo, aby měl ve svých statistikách 
start v nejvyšší soutěži. Nyní už tři roky působí v Benátkách nad Jizerou, jejichž je oporou zadních řad a jednou z vůdčích 
osobností. 
Po sedmadvaceti kolech náleží benáteckým fotbalistům 6. místo. Jaká je s tímto momentálním umístěním spo-
kojenost?
Myslím si, že před začátkem sezony jsme všichni očekávali lepší umístění. Máme kvalitní tým na to, abychom se 
pohybovali okolo třetího místa. Jen ty výsledky nám zatím trochu chybí. Do konce sezony ale ještě zbývá pár kol, 
takže se pokusíme dostat co nejvýše.
Po dlouhé době jste prohráli před svými diváky. Co stálo za porážkou s Velkými Hamry a jak moc mrzí konec 
dvou a půl roku trvající série bez porážky na vlastním stadionu?
V zápase se ukázalo, co nás v současné době nejvíce trápí, a to je koncovka. Vytvořili jsme si pět nebo šest branko-
vých příležitostí, ale dokázali jsme proměnit jen jednu. Soupeř nás, bohužel, potrestal a po našich dvou zaváháních 
otočil výsledek ve svůj prospěch. Porážka nás hodně mrzela, v zápase jsme byli lepší a zasloužili jsme si vyhrát. 
Na to se ale ve fotbale nehraje. O to víc nás mrzelo, že to byla domácí prohra po více jak dvou letech.
Následně jste ale udrželi dvě čistá konta v Náchodě a také doma proti Poříčanům. Byly pro benáteckou defen-
zívu tyto zápasy těžké? 
Řekl bych, že zápas v Náchodě byl o moc těžší, než ten domácí proti Poříčanům. Divizní zápasy venku jsou vždycky 
těžké a ještě navíc proti Náchodu, který momentálně bojuje o záchranu. Gól se nám podařilo vstřelit až na konci 
a výhru jsme museli bránit až do posledních chvil, což se naštěstí, i přes závěrečný tlak domácích, podařilo. V do-
mácím utkání jsme poté hned čtyřikrát skórovali v prvním poločase ze standardních situací, a to soupeře zlomilo. 
Druhý poločas se víceméně dohrával a odevzdaný soupeř nám moc starostí nedělal.
Pojďme k tvé osobě. V Benátkách nad Jizerou kroutíš již třetí sezonu. Jak se ti tu líbí a co se ti vybaví, když se 
ohlédneš do roku 2018, v němž jsi poprvé otevřel dveře benátecké kabiny?
Přivedl si mě sem tehdejší trenér Lukáš Jarolím, který mě už dříve trénoval v mladoboleslavské juniorce. Bylo to 
poté, co jsem se nechytil v druholigovém Varnsdorfu a v Mladé Boleslavi jsem už dále nechtěl pokračovat. Tuto 
nabídku jsem tak uvítal. Tato sezona se vcelku vydařila a nakonec jsme skončili na třetím místě. Nyní v létě jsem 
tu začal už třetí sezonu. Zažil jsem tu mezitím několik trenérů a můžu říci, že jsem tu spokojen. Máme tu dobrou 

ČERVEN
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partu, s mnoha spoluhráči jsem prošel mládežnické kategorie v Mladé Boleslavi. Je tu skvělé 
prostředí a vše okolo. Beru to tady jako druhý domov. Do budoucna bych tu chtěl pokračovat 
a pomoci Benátkám zpátky do třetí ligy.
Mezi tím sis ale také zahrál profesionální fotbal, když jsi působil v druholigovém Ústí nad La-
bem. Máš pěkné vzpomínky na toto angažmá?
Na Ústí nad Labem vzpomínám velmi dobře. Bylo to v době, kdy už jsem ani nečekal, že si profe-
sionální fotbal zahraji. Měl jsem už skoro nastoupit do práce a přehodit fotbal na druhou kolej a najednou jsem byl 
v Ústí nad Labem! Vlastně mi k tomu opět pomohl Lukáš Jarolím, jehož bratr David byl tehdy ústeckým trenérem. 
Celkově hodnotím toto angažmá velmi pozitivně, i když můj začátek nebyl příliš vydařený. Hned v prvním sou-
těžním zápase jsem totiž po třinácti minutách viděl červenou kartu. Poté už to ale bylo jen dobré. Zažil jsem tam 
spoustu hezkých chvil, odehrál těžké zápasy a nabral nějaké zkušenosti. Kabina mě tam přijala dobře a s kluky byla 
velká sranda. Za ten půl rok jsem velmi rád a přál bych každému, aby si to někdy zkusil.
Nemuselo zůstat jen u druholigových startů. Dokonce ses v jednom případě posadil na lavičku při prvoligovém 
zápase Mladé Boleslavi. Byl tehdy debut v nejvyšší soutěži blízko?
Ano, jednou k tomu bylo opravdu blízko. Bylo to v době, kdy měla Mladá Boleslav dva zraněné stopery, a já působil 
v mladoboleslavském béčku. Byl to zápas proti pražské Slavii, která hrála pár měsíců před tím Ligu mistrů proti klu-
bům jako Barcelona nebo Inter Milán. Pamatuji si, že se ve mně střídaly pocity nadšení a nervozity. Byla to ale velká 
zkušenost a zážitek vidět, jak se připravují na takový zápas profesionálové jako třeba Marek Matějovský. Jediné co 
mě mrzí je, že jsem se na to hřiště aspoň na pár minut nedostal.
Do konce divizní soutěže zbývají tři kola. S jakým umístěním by byla po závěrečném hvizdu domácího utkání 
proti Horkám nad Jizerou spokojenost?
Řekl bych, že asi se čtvrtým místem. Lépe se totiž už asi neumístíme. Čekají nás poslední tři zápasy, které když 
zvládneme dobře, tak by se celá sezona mohla hodnotit kladně. 

Lukáš Glöckner
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A mužstvo – FORTUNA DIVIZE, skupina „C“
KONEČNÁ TABULKA soutěže 2021/2022
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B mužstvo – OKRESNÍ PŘEBOR
KONEČNÁ TABULKA soutěže 2021/2022

www.kopanabenatky.cz

Dorost U19 – I. A třída, skupina „B“
KONEČNÁ TABULKA soutěže 2021/2022
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Starší žáci U15 a U13 (tabulka dole) – Krajský přebor
KONEČNÉ TABULKY soutěže 2021/2022
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V LOŇSKÉ SEZONĚ BYLY NAŠE CÍLE PODSTATNĚ VYŠŠÍ, SKUTEČNOST ALE BYLA JINÁ, ŘÍKÁ PŘED-
SEDA BENÁTECKÉHO FOTBALU MAREK MAŘÍK

Šesté místo divizního A mužstva příliš radosti neudělalo. Moc dobře to ví i předseda benáteckého fotbalového klubu Ma-
rek Mařík, který zhodnotil nedávno skončenou sezonu, ale také poodkryl plány před dalším divizním ročníkem 2022/23. 
V následujícím rozhovoru jsme zhodnotili i úspěšné tažení benátecké rezervy či zdejší mládežnické týmy. 
Konečné 6. místo v divizní tabulce asi neznamená velkou spokojenost, že?
Předsezonní cíle byly určitě vyšší, než 6. místo, což se nám nepodařilo splnit. Samozřejmě tak spokojení být nemů-
žeme. 
Co bylo hlavní příčinou toho, že benátecké A mužstvo nenaplnilo cíle, které mu byly kladeny před sezonou?
Hlavně ve venkovních zápasech se nám nedařilo tak, jako tomu bylo v domácích utkáních. Na vině byla také chabá 
střelecká potence, kdy vše záviselo na jediném hráči, jímž byl Milan Macek. Bohužel, hráči, kteří přišli a měli být 
oporami, neodváděli to, co jsme od nich očekávali. Tohle všechno zapříčinilo to, že jsme v tabulce skončili až šestí.
Již několikátou sezonu kalí konečný výsledek venkovních utkání. Proč se nedaří z cizích hřišť vozit více bodů?
Venku si nedovolíme tolik, co na vlastním hřišti. Nepouštíme se tolik do útoku, jsme ustrašení. Jakmile inkasujeme, 
na mužstvo padne deka a nedokážeme se z toho dostat.
Přesto, dají se na uplynulé sezoně najít nějaká pozitiva?
Překvapili nás hráči, od kterých jsme toho tolik nečekali. Zapracovali jsme plno nových lidí. Myslím si také, že se 
naše mužstvo postupem času sehrávalo. Věříme, že se to projeví v následující sezoně a že si kluci snad na sebe 
už zvykli, což je také důležité. Dále jsem rád, že se obnovila tradice zdejšího Memoriálu Jaroslava Krále, kterého 
se opět zúčastnily ligové týmy. Těší mě také, že se tu dále zvelebuje zázemí. Vytvořila se tu nová parkovací místa 
a rozšířilo dětské hřiště o další herní prvky. 
V průběhu sezony jste realizovali trenérskou rošádu. Sáhli jste do vlastních zdrojů, když nastoupila trojice La-
cina-Kysela-Kubát. Splnili tito trenéři vaše představy, se kterými jste je angažovali?
K trenérské změně jsme sáhli po nevydařeném zápase na horecké půdě. Prohráli jsme s mužstvem, o kterém si my-
slím, že nedosahuje našich kvalit. Museli jsme s tím něco udělat. Přišlo nám nejlogičtější angažovat lidi z vlastních 
zdrojů, kteří alespoň z části tým znali. Původní záměr byl, že tu budou pouze do konce podzimní části. Bohužel, 
s novým trenérem, se kterým jsme byli dohodnuti, to nedopadlo, neboť nám angažmá na poslední chvíli odřekl. 
Usoudili jsme, že bude nejlepší, když tato trojice bude pokračovat i v jarní části s tím, že se před koncem soutěže 
dohodneme, jak to bude v následující sezoně. Myslím si, že jejich angažováním jsme neprohloupili, a že odvedli 
kvalitní práci a na našem herním projevu to bylo vidět.
Hlavní trenér Radek Lacina s asistentem Jiřím Kubátem v nové sezoně u kormidla již nebudou. Novým trené-
rem se stal Tomáš Staněk. Proč jste nakonec sáhli ke změně?
Vzhledem k tomu, že Radek Lacina nám sdělil, že již nemůže dále z pracovních a rodinných důvodů pokračovat, 
museli jsme najít někoho nového. Dostali jsme tip a kladné reference na trenéra Staňka, který naposledy působil 
v Poděbradech a v nedávné době byl úspěšný v Úvalech či v Neratovicích. Oslovili jsme jej. Je z dobré dojezdové 
vzdálenosti, neboť bydlí v Praze. Pozitivně na nás zapůsobilo, že má do práce chuť a že se nebál naplnit naše před-
sezonní cíle. 
Určitě dojde také ke změnám v kádru. Můžete objasnit, kdo svlékl benátecký dres a naopak, kteří hráči se stali 
novými posilami?
Došlo pouze ke kosmetickým změnám. Odešel Mansfeld na hostování do Kolína a Košek na přestup do Mnichova 
Hradiště. Novicem se stal brankář Dědek, který k nám přestoupil z Neratovic. Z Mladé Boleslavi pak dorazili Komá-
rek s Holakovským. Vrátil se nám také náš odchovanec Poustecký, který v deseti letech odešel do Viktorie Žižkov. 
Na jakých příčkách byste rád viděl benátecké A mužstvo v nadcházející sezoně?

MAREK MAŘÍK
Narozen: 10. 2. 1973
Bydliště: Benátky nad Jizerou
Hráčská kariéra: JIP Větřní, Sokol Dřevčice, Sokol Kosořice, Benátky nad Ji-
zerou

ČERVENEC
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V  loňské sezoně byly naše cíle podstatně vyšší, skutečnost ale byla jiná. Nyní si dáváme 
za cíl být do 5. místa. Co si budeme povídat, ve skupině máme sedm nových mužstev, které 
jsou podstatně kvalitnější než ty, které divizní skupinu C opustily. Nebude to nic jednodu-
chého. 
Který zápas by měl být největším diváckým tahákem?
Tahákem by měly být zápasy s mužstvy z nejbližšího okolí. Už v polovině září přivítáme doma 
Dobrovici. Věříme, že si sem diváci na tento zápas najdou cestu. Bohužel, až v listopadu máme doma Brandýs nad 
Labem. V té době bude mít počasí vliv na diváckou kulisu i samotnou návštěvnost. 
Zajímavé by mohly být i zápasy proti rezervám Liberce či Chrudimi…
Samozřejmě. Budeme hrát i s mužstvy, se kterými jsme se ještě nepotkali. Na mysli mám právě béčko Liberce, Nový 
Bydžov nebo rezervu Chrudimi. I tato mužstva by mohla přilákat diváky.
Radost v uplynulém ročníku musely dělat výkony zdejšího B mužstva, které postoupilo do 1. B třídy a vyhrálo 
i okresní pohár. Co očekávat od rezervy ve vyšší soutěži?
Po podzimní části byl náš cíl dostat béčko o soutěž výše. Samozřejmě skok mezi divizí a okresním přeborem je 
velký a jestliže chceme rozehrávat hráče z áčka, okresní přebor je neadekvátní soutěž. Byli jsme rádi, že náš B tým 
postoupil. Za to patří velký dík hráčům i trenérům tohoto oddílu. Víme, že 1. B třída nebude jednoduchou soutěží. 
Hrají tam kvalitní týmy, jako kupříkladu Bakov nad Jizerou nebo Chotětov. Po poslední zkušenosti s 1. B třídou, 
kdy jsme ani nedohráli sezonu, je náš cíl jednoznačný: nesestoupit a neudělat ostudu. Vše závisí také na kádru 
divizního áčka. 
Zaměřme se ještě na zdejší mládež. Jaká tam byla spokojenost s výsledky, počty hráčů či trenérským obsaze-
ním?
Jsme velice rádi, že se podařilo udržet krajský přebor žáků, což je velice kvalitní a nadstandardní soutěž. Těší nás 
také výsledky přípravky. Malinko mě děsí, že mládežnická základna se zužuje. Jsme malé, sedmitisícové město, 
ve kterém je hodně sportů a uspokojit poptávku po dětech ve všech sportech, je těžké. Snažíme se lákat děti 
z  okolních vesnic. Bohužel, vůle rodičů a  dětí někam dojíždět, je malá. Děti buď končí s  fotbalem, nebo raději 
zůstávají ve vesnických týmech, kde na ně nejsou kladeny tak velké tréninkové nároky a je zde rozdíl i v četnosti 
tréninků v týdnu.

TURNAJ O POHÁR STAROSTY MĚSTA – MEMORIÁL JAROSLAVA KRÁLE

9. ročník fotbalového turnaje O pohár starosty města - Memoriál Jaroslava Krále, který se stal  pravidelnou pres-
tižní sportovně společenskou akcí v našem městě, se zase po dvou letech konal v tradičním červnovém termínu 
a za účasti ligových mužstev FK Mladá Boleslav, FC Slovan Liberec, 1. FK Příbram a FC Hradec Králové. I přesto, že 
po většinu turnaje pršelo, si našlo do hlediště cestu téměř 300 diváků. Všichni zúčastnění si organizaci a kvalitní 
obsazení turnaje pochvalovali a těší se na příští jubilejní desátý ročník. Vedení klubu děkuje městu, sponzorům, 
funkcionářům a fanouškům za podporu v organizování této akce.
FK Mladá Boleslav – FC Slovan Liberec 3 : 4 PK; B r a n k y: Krobot, Šimek, Ladra – Rondič 2, Kozák
1. FK Příbram – FC Hradec Králové 1 : 5; B r a n k y: Wágner – Firbacher 3, Dvořák, Rybička
O 3. místo: FK Mladá Boleslav – 1. FK Příbram 7 : 0; B r a n k y: Ladra 2, Krobot 2, Dušek, Fulnek, Mašek
Finále: FC Slovan Liberec – FC Hradec Králové 1 : 4; B r a n k y: Pourzitidis – Rada, Gabriel, Vašulín, Prekop

Marek Mařík a Petr Spousta předávají poháry za vítězství v turnaji hráčům FC Hradec Králové
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POKUD SE NÁM BUDOU VYHÝBAT ZRANĚNÍ, MÁME POTENCIÁL NA TO, HRÁT O NEJVYŠŠÍ PATRA, 
ŘÍKÁ TOMÁŠ STANĚK

Na divizní lavičce benáteckého áčka vystřídal v letních měsících Radka Lacinu. Čtyřiačtyřicetiletý Tomáš Staněk je ostří-
lený trenér, který vedl několik divizních, ale i třetiligových klubů. Po čtyřech odehraných divizních kolech má benátecký 
tým na svém kontě deset bodů a nachází se na 2. příčce. Staňkovi svěřenci také oslavili postup do 2. kola MOL Cupu. 
Jaká je spokojenost se zdejším kádrem i nadcházejícím soupeřem v českém poháru, na to vše odpověděl nový benátecký 
trenér v následujícím rozhovoru. 
Do Benátek nad Jizerou jste přišel v létě z Bohemie Poděbrady. Jak se vůbec zrodilo vaše trenérské angažmá 
ve zdejším oddíle?
Kontaktoval mě předseda klubu Marek Mařík, zda bych měl zájem sem jít. Když jsem viděl zdejší prostředí a také 
jeho nadšení, dlouho jsem ani nepřemýšlel. I když jsem slíbil, že zůstanu v Poděbradech, měl jsem hroznou chuť 
jít do Benátek. Sledoval jsem i nějaký zápas benáteckého týmu a už tehdy jsem věděl, že do toho půjdu, protože 
to má smysl. 
Mohl byste říci, jaký hráčský kádr jste v Benátkách našel? Byl jste s jeho složením spokojený?
To, co jsem slyšel od předsedy Maříka, naprosto s ním souhlasím. Když vezmu v potaz podmínky a kvalitu kádru dle 
jmen, zdejší tým by měl mít větší potenciál, než bylo naplňováno v posledních letech. S tím se ztotožňuji. Soutěž 
je dlouhá, vždy na někoho přijde nějaká krize. Stojíme nohama na zemi. Viděl bych ještě jedno vhodné doplnění 
a pokud se nám budou vyhýbat zranění, máme potenciál na to, hrát o nejvyšší patra. 
Právě zranění vás v současné době patrně trápí nejvíce...
Tím, že máme široký kádr a navíc i B tým, tak nám to situaci samozřejmě komplikuje, ale hráči, kteří nahradili zra-
něné, přesvědčili dobrou výkonností. Jsme za to šťastní, ale jsme pokorní. Momentálně to tak pro nás není velká 
komplikace. 
Kde byste viděl největší klady benáteckého kádru, ale také i jeho zápory?
Myslím si, že výstavba hry je na velmi vysoké úrovni. Řekl bych, že velmi dobrá je i ofenzivní činnost. Tohle všechno 
souvisí s hráčskou kvalitou. Tím, jak je tento kádr dlouho pohromadě, s mírnými doplněními, součinnost a týmo-
vost jsou na vysoké úrovni. Toto je velký plus našeho týmu. Na druhou stranu si myslím, že to trošku někdy zavání 
labilitou a asi i nevyrovnanými výkony. Nemůžu ale ještě příliš soudit. V zápase proti Novému Bydžovu jsme ne-
předvedli příliš dobrý výkon, který ale nebyl zase až tak strašný. Koukal jsem na videu na loňský zápas v Tochovi-
cích, kde mi přišlo, že hraje úplně jiný tým, který jsem vůbec nepoznával. 
V divizi patříte ke zkušenějším trenérům. Jaké máte, v roli soupeře, zkušenosti s benáteckým týmem?
Nejživější vzpomínky máme ze třetí ligy, když jsem trénoval Kolín. Doma jsme sice Benátky porazili, hodně nám 
ale pomohl brankář, který v Benátkách chytal v rámci farmy z Mladé Boleslavi. Nakonec to ale dopadlo kolínským 
sestupem. Benátky vnímám jako hodně nepříjemného soupeře. 
Divizní skupina C znamená hodně soupeřů z východu Čech. Je pro vás tato skupina velkou neznámou?
Pro mě je to novinka. Strašně dlouho jsem působil ve skupině B. Tam jsem již měl týmy načtené. Céčko tak moc 
neznám. S Honzou Kyselou se hodně díváme na video. Znamená to pro mě, že musím více jezdit sledovat soupeře, 
abych si to načetl. Naštěstí Dobrovice je blízko. Nemusím tak jezdit do Hlinska (smích). 
Kde byste rád viděl benátecký tým po posledním kole?
V této odpovědi bych byl opatrný. Chtěl bych, abychom hráli dobrý fotbal, který by nás bavil. Bavit nás bude, když 
budeme vyhrávat a budeme hrát co nejvýše. To je cíl, pro který tady fotbal děláme. Přál bych si, aby i po posledním 
kole byla dobrá nálada.
Kromě divizních zápasů čeká na vaše svěřence také 2. kolo MOL CUPU, ve kterém přivítáte před vlastními divá-
ky Varnsdorf. Byl jste spokojený s tímto losem?

TOMÁŠ STANĚK
Narozen: 5. 5. 1978
Bydliště: Praha
Trenérská kariéra: Kolín (mládež), Sparta Praha (mládež), Bohemians 1905 
(mládež), Hradištko, Viktoria Žižkov „B“, Úvaly, Kolín, Neratovice, Bohemia 
Poděbrady

SRPEN
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Převažuje u  mě trošku zklamání. Hrajeme proti profesionálnímu týmu z  druhé 
ligy, takže očekáváme proti nám kvalitu. Pro diváky to asi není úplně zvučný 
soupeř, jakého bychom si přáli. Víme, že Varnsdorf má nabitý týden, takže záleží 
v jaké sestavě přijede. Úplně z toho nejásám, ale budeme dělat vše pro to, aby-
chom toto utkání zvládli. 

S FOTBALEM JSEM SE CHTĚL CO NEJBLÍŽE PŘIBLÍŽIT K DOMOVU,
ŘÍKÁ BRANKÁŘ LUKÁŠ DĚDEK

Ve své kariéře si zachytal v několika divizních klubech, ale také v třetiligové Dobrovici. Jeho posledním angažmá byly 
Neratovice, se kterými bojoval o čelo tabulky v divizní skupině B. Před touto sezonou se stal jednou z posil benáteckých 
fotbalistů, která má pomoci zdejšímu klubu k umístění v popředí tabulky čtvrté nejvyšší fotbalové soutěže. Sedmadva-
cetiletý Lukáš Dědek si zatím zachytal v pěti divizních zápasech, k nimž přidal také pohárové klání proti druholigovému 
Varnsdorfu. 
V letních měsících jsi se stal novou posilou benáteckého fotbalového klubu, do nějž jsi přestoupil z divizních 
Neratovic. Můžeš popsat, jak jsi se do Benátek nad Jizerou dostal?
Můj přestup se rodil už během jarní části sezony, kdy jsem mluvil s panem Maříkem. Bavili jsme se co a jak. Bydlím 
v Mladé Boleslavi a mám malého syna, tudíž jsem se s fotbalem chtěl co nejvíce přiblížit k domovu. Zároveň jsem 
chtěl být v klubu, který má ty nejvyšší ambice a nespokojí se, řekněme s pátým místem. Jsem opravdu šťastný, že 
jsem ve zdravém klubu, jakým jsou Benátky.
Ve své kariéře jsi chytal kupříkladu za Dobrovici, Nymburk, Ostrou či již zmiňované Neratovice. Jaké podmínky 
jsi našel v Benátkách nad Jizerou?
Je o nás, o hráče, perfektně postaráno. Co se týká zázemí, samotného hřiště, všeho okolo stadionu, nevybavuji si, 
že by se v divizi nějaký klub vůbec tomuto přiblížil. Celkově se mi líbí, jak všichni okolo týmu, ale i fanoušci, žijí 
s týmem a vytváří nám perfektní servis, respektive atmosféru při zápasech. Za to jim patří velké uznání. Na nás 
na hráčích je, abychom jim to při zápasech vraceli jak výkony, tak i výsledky.
Vytvořil jsi tu brankářskou dvojici se zkušeným Radimem Strakou. Jak vám klape spolupráce?
Radima ohromně respektuji. Je obdivuhodné, jak se svojí pílí a poctivostí v těchto letech dokáže připravit a výkon-
nostně rozhodně neztrácet. Vede brankářské tréninky, takže mi nedá ani vydechnout a já jsem rád, že ho tu mám. 
V té naší brankářské minigrupě tvoříme výborný tým i s Vojtou Ulrichem. Celkově Stráča Benátkám odvádí skvělé 
služby a já bych na to chtěl určitě navázat.
Mezi tyče jsi se nedávno postavil v pohárovém zápase proti druholigovému Varnsdorfu, kde sis na nedostatek 
práce rozhodně nemohl stěžovat. Co bys řekl k tomu utkání proti profesionálnímu týmu?
Už to někde zaznělo, bylo to přesně opačné utkání, než na jaké jsme zvyklí v divizní soutěži. Jdete do utkání jako 
velcí outsideři a doufáte, že se sejde více faktorů a povede se vám soupeře zaskočit. Nechci říkat, že jsme všichni 
podali maximální možný výkon, ale určitě jsme nepropadli a nemáme se za co stydět. Varnsdorfu jsme postup 
přinejmenším dost zkomplikovali. 
V loňské sezoně jsi chytal v divizní skupině B, nyní působíš v „céčku.“ Mohl bys porovnat kvality obou těchto 
skupin? Která z nich je obtížnější?
Myslím si, že skupina C je více vyrovnanější a nenajdeme v ní vyloženě slabý tým. Nejvíce to momentálně asi po-
ciťuje Brandýs nad Labem, který přesunuli do céčka a je poslední. Na druhou stranu Libiš je na tom v béčku dost 
podobně. Takže těžko říci, v každé skupině jsou tři nebo čtyři týmy, které budou hrát do posledního kola o čelo 
tabulky.

LUKÁŠ DĚDEK
Narozen: 17. 8. 1995
Bydliště: Mladá Boleslav
Hráčská kariéra: Kosořice, Krchleby, Nymburk, Mladá Boleslav, Dobrovice, 
Neratovice, Ostrá, Neratovice

ZÁŘÍ
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K tomu by se rádi přidali také benátečtí fotbalisté, nicméně v září se vám příliš nedařilo. 
Pouze jedinkrát jste vyhráli. Co stálo za tím, že se k jedné výhře přidaly tři remízy?
Je to, bohužel, přesně tak. Hlavně v kontextu s tím, že jsme třikrát hráli na domácím stadionu, 
je šest získaných bodů málo. Nyní máme takové období, že nás soupeř potrestá za každou menší 
chybu nebo drobnou nekoncentrovanost a nás to stojí body. Víme co v nás je, o co hrajeme 
a tyto ztráty budeme chtít za každou cenu v následujících zápasech napravit.
Co čekat od měsíce října, kdy na vás čekají ještě obtížnější soupeři, kterými bezesporu jsou Velké Hamry nebo 
rezervy Liberce a Chrudimi?
Jednoznačně jde o velké výzvy. Jsou to zápasy o čelo tabulky, které chce každý hráč hrát. Chceme se pohybovat 
nahoře, proto musíme tyto duely zvládnout.

Lukáš Dědek

  ROČENKA 2022
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TENTO PŮLROK PRO MĚ NENÍ OPTIMÁLNÍ, VRACÍ SE MI SVALOVÁ ZRANĚNÍ, MRZÍ ZÁLOŽNÍKA 
MATĚJE BODLÁKA

V posledním půlroce se mu lepí smůla na paty. Častá zranění jej při zápasech benáteckého týmu usazují jen do hlediště. 
Devětadvacetiletý záložník Matěj Bodlák kroutí v divizních Benátkách nad Jizerou, po příchodu z Poděbrad, již druhou 
sezonu, v nichž se zatím jedenkrát zapsal do střelecké listiny. 
Po  dvanáctém kole se benátečtí fotbalisté nachází na  3. příčce se ziskem pětadvaceti bodů. Jaká je s  tímto 
umístěním a s předváděnou hrou spokojenost?
Začal bych tím, že je určitě škoda tří po sobě jdoucích remíz v utkáních s Ústím nad Orlicí, Dobrovicí a Turnovem. 
V těchto zápasech jsme měli získat daleko více bodů a tabulkové postavení mohlo být ještě lepší, ale třetí místo 
bereme s pokorou. Musíme pokračovat v dobré práci dál. Předváděná hra, dle mého, odpovídá postavení v tabul-
ce.  Myslím, že náš fotbal baví, padá hodně branek, což divák ocení.
Benátecký dres oblékáš již druhou sezonu. Mohl bys říci, kde oproti loňské sezoně nastalo zlepšení?
Zlepšení nastalo každopádně v tom, že dokážeme vyhrávat zápasy, v nichž se třeba herně tolik nedaří. Na mysli 
mám utkání s Náchodem, ale i první poločas s rezervou Chrudimi. Ten skončil bez branek, ve druhé půli jsme ale 
vývoj strhli na naši stranu. Hlavně se nám daří střílet góly, což nám v minulé sezoně chybělo. Vzpomenu si kupříkla-
du na domácí zápas s Velkými Hamry. Tehdy jsme po prvním poločase mohli vést 4 : 0 nebo 5 : 0, herně jsme byli 
daleko lepší a mohlo být po zápase. Nakonec jsme ale 1 : 2 prohráli. 

MATĚJ BODLÁK
Narozen: 17. 6. 1993
Bydliště: Poděbrady
Hráčská kariéra: Slovan Poděbrady, Bohemia Poděbrady, Nový Bydžov, 
Hradec Králové, Převýšov, Čáslav, Suchdol, Nymburk, Ostrá, Bohemia Po-
děbrady

ŘÍJEN

Matěj Bodlák
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V současné době tě trápí zranění, což je jistě mrzuté. Můžeš říci, s čím jsi na marodce, jak 
probíhá rekonvalescence a kdy plánuješ svůj návrat na trávník?
Tento půlrok pro mě není optimální. Vrací se mi svalová zranění, což je, jak jsi zmínil, mrzuté. 
V životě se ale dějí horší věci. Beru to tak, jak to je. Snažím se tomu předcházet různými cviky 
na posílení určitých partií. Pevně doufám, že v co nejbližší době se vrátím k tréninku a na pod-
zim ještě pár minutek odehraji.
K osudnému zranění došlo na liberecké půdě. Řekni, co se tam přihodilo?
Šel jsem do skluzu s protihráčem a jak se mi napnula noha, tak mi projela nepříjemná bolest hamstringem. Tím, že 
je to u mě poslední dobou časté, věděl jsem, že je zle.
Zápas o první místo jste nakonec prohráli 0 : 2. V čem byla rezerva prvoligového Slovanu Liberec lepší?
Prvních pětadvacet minut se hrálo vyrovnané utkání. Poté jsme inkasovali a Liberec převzal otěže. Na to, jak mladý 
má kádr, si to už zkušeně pohlídal. Běžecky a technicky na tom byl soupeř lépe a asi jsme se úplně nepopasovali 
s jejich rozestavením, i když nás na to trenéři připravovali.
Do konce podzimní části sezony zbývají ještě tři kola. Kde bys viděl Benátky po utkání na půdě Trutnova nej-
raději?
Je to asi klišé, ale jdeme zápas od zápasu. Věřím, že s naším kvalitním kádrem je v našich silách vytěžit maximální 
počet bodů. Druhé místo v tabulce po polovině soutěže by bylo krásné.

FOTBALOVÝ KLUB SK BENÁTKY NAD JIZEROU PODPOŘIL PAVLA BOŠKU

Předseda fotbalového klubu Marek Mařík společně s místopředsedou klubu panem Miroslavem Lindou předali 
před mistrovským utkáním s Náchodem Pavlu Boškovi a jeho mamince Radce Vňukové � nanční dar ve výši 25 tisíc 
korun (část ze vstupného z domácích zápasů v roce 2022) a dres klubu s jeho jmenovkou. Od maminky Radky jsme 
se dozvěděli, že Pavel byl v raném dětství hráčem našeho klubu. 
Taktéž byla předána � nanční hotovost ve výši 10 tisíc korun od poslance Jana Skopečka, která se mu podařila vy-
brat v rámci charitativního fotbalového turnaje v Benátkách. 

Místopředseda fotbalového klubu Miroslav Linda (vlevo), Pavel Boška s maminkou Radkou Vňukovou a předse-
da klubu Marek Mařík 
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DOUFÁM, ŽE SE NAŠE FANOUŠKOVSKÁ ZÁKLADNA JEŠTĚ ZVEDNE, ŘÍKÁ ŠÉF BENÁTECKÉHO 
FANKLUBU VLASTIMIL VORASICKÝ

Zápasy benáteckého A mužstva provází několik let parádní atmosféra, o niž se stará zdejší kotel. To vše pod taktovkou šéfa 
místního fanklubu Vlastimila Vorasického mladšího. Hlasivky těchto fanoušků ženou benátecké hráče za důležitými divizními 
body a jsou nedílnou součástí většiny klání tohoto klubu. Podobný kotel může zdejšímu klubu leckterý divizní klub jen závidět.
Když se vrátíš úplně na začátek, kdy jste vlastně vůbec začali fandit benáteckému fotbalu a co za tím stálo? 
Můj otec dělal u benáteckého fotbalu kustoda. Nalákal několik kluků, včetně mého synovce, který do té doby cho-
díval spíše na hokej, aby přišli fandit. Takto jsem se dostal se svými kamarády k fotbalu. 
Jak moc těžké bylo sehnat kluky, aby pravidelně chodili na co největší počet zápasů?
Nebylo to tak těžké. Zasloužil se o to můj synovec Dan Novotný i kluci, kteří do té doby fandili jen na hokej. Díky 
tomu byli mezi námi Patrik Brodský nebo Jirka Vyprachtický. To bylo to gró. Poté jsem do toho vstoupil já i spon-
zorsky. Na rozdíl od kluků jsem spíše fotbalový. Jak jsem již řekl, kluci chodili i na hokej a chtěli si vyplnit i zbývající 
čas roku po hokejové sezoně. Něco podobného nyní nastává. Skončila podzimní fotbalová část a my z fotbalu nyní 
budeme chodit pomáhat ve fandění klukům na hokej. Po nějakém období, kdy se na hokeji prakticky nefandilo, se 
nyní kotelníci vrací zpátky. Když se dostanu znovu k fotbalu, máme tu bandu, která čítá asi čtrnáct nebo patnáct 
kmenových fanoušků, kteří pravidelně chodí. Myslím si, že na  jaře může být počet i vyšší. Registrujeme nějaké 
mladé fanoušky, které to začíná bavit, a já doufám, že se naše fanouškovská základna ještě zvedne. 
Není to jen o fandění. Museli jste si sehnat také nějakou výbavu, například bubny. Je těžké si obstarat tyto věci, 
díky kterým má fandění určitě ještě vyšší úroveň?
Opatřit si tyto věci nebylo až tak těžké, tohle všechno totiž platím já. Dal jsem na to peníze, kluci si vymysleli, co 
chtějí, a já si zařídil zbytek. 
Fandit jste začínali ještě v třetiligové éře. Byla pro vás, jako pro fanoušky, třetí liga lepší než divize?
Pro nás je stoprocentně lepší divize. Vyhráváme, střílíme branky. V ČFL bylo vše takové utrápené, každý bod byl vy-
modlený. Řekl bych, že naši fotbalisti do toho dávali hodně, ale ve třetí lize je obrovská konkurence. Myslím si, že di-
vize je pro Benátky, pro fanoušky i pro mě, jako pro sponzora, úplně super. Jsou tu ale tací, kteří by chtěli hrát výše. 
Vzpomeneš si na nějaký památný výjezd, kde se vám líbilo?
Památných výjezdů je spousta. Bezvadná byla třeba cesta do Písku. Bylo by skvělé, kdybychom ještě něco takové-
ho zažili. Hrozně rád také vzpomínám na Štěchovice. Byli tam suproví fandové i vedení klubu. Dostali jsme od nich 
doživotní permanentky. Řekl bych, že dokud tam budou ve vedení stejní lidé, hrozně rádi nás tam uvidí.
Pojďme k tobě osobně, jak moc těžké je dát dohromady takovou partu, vše zajistit a � nančně to pokrýt?
Co si budeme povídat, je to hrozně těžké. Časově je to strašně náročné. Na domácí zápasy je to pochopitelně jednodušší, 
na venkovní utkání je to horší. Musíme zjistit, kdy jede autobus a spoustu dalších věcí. Všechno to vedu a všichni vědí, že 
nemám internet. Pro mě je to složité, musím stále komunikovat s předsedou Markem Maříkem. Řekl bych, že letošní pod-
zim je od vedení takový trochu od� áknutý. Vždycky jsem na celou sezonu dostával rozpis, kde bylo napsáno, kdy se hraje 
doma, kdy venku, v kolik je odjezd autobusu. Letos nebylo nic, nedostávali jsme ani zápis o utkání. Všichni nám říkají, že 
si každého hráče musíme pamatovat. Přijdou ale noví kluci a v tu chvíli, když je člověk zažraný do fandění a někdo dá gól, 
těžko se vzpomíná na jméno. Někdy to tu trošku spí. Problém je i to, že někdy na venkovní zápas nejede autobus a my tak 
musíme jet auty. Naši kotelníci jsou všechno obyčejní kluci, kteří se také umí napít, když mají víkend, volno a fotbal. Těžko 
se pak shání řidič. Kluci nemají takovou výhodu, jako mám já. Mám svoji � rmu a než bych odváděl prachy státu, nasypu je 
do fotbalu. Tohle je pro nás zábava. Někdy musím vzít svá tři auta, abychom se na venkovní zápas mohli podívat. 
Tvá podpora tedy stojí jistě nemalý peníz…
Myslím si, že to není nic tajného. Nás, fanoušky, tato podzimní část stála dvaasedmdesát tisíc korun. Počítám 
do toho benzín, pití, vstupné, choreo a tak dále. Jsou to nemalé peníze. Mrzí mě, že někteří hráči, když jsou vyvolá-

VLASTIMIL VORASICKÝ
Narozen: 3. 10. 1978
Bydliště: Sobětuchy

LISTOPAD
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váni, ani nepoděkují, nebo nezvednou ruku. Jedná se o jednotlivce, o to víc nás to mrzí. Fandí-
me tady roky, když například střídají a my je vyvoláváme, mohli by nám poděkovat. Chápu, že 
jsou třeba naštvaní, ale mělo by to k tomu patřit. 
Zavzpomínal jsi na pěkné výjezdy za benáteckým klubem. Je nějaké město, kde se ti vůbec 
nelíbilo?
Nejhorší výjezdy jsou do Trutnova. Jsou tam strašně špatní fanoušci. Zaprvé to jsou hokejoví 
fandové, kteří se chodí vybít na fotbal, navíc jsou to slávisti. Nestydím se za to, že jsem Sparťan. Od narození fan-
dím Spartě, a když jedu někam na fotbal, vždycky mám kšiltovku Sparty. S nikým se nechci hádat, protože každý 
někomu fandí. V Trutnově jsou ale opravdu hlupáci. 
Po podzimní části sezony se benátečtí fotbalisté nachází na třetím místě. Panuje s tímto umístěním u fanoušků 
spokojenost?
Myslím si, že je to úžasné umístění. Pochopitelně by ale bylo lepší, kdybychom byli druzí. Řekl bych, že na to máme. 
Hrozně nás mrzí ztráty bodů po remízách z domácího prostředí. Kluci měli zabrat, jako tomu bylo v jiných těžších 
zápasech. Když budu mluvit za fanoušky, dvě remízy byly úplně zbytečné. Myslím si, že máme na víc. 
Určitě máte v kotli nějakého oblíbeného hráče. Kdo jím u vás je?
Můžu mluvit za kluky, když řeknu, že máme hrozně rádi Stráču (Radim Straka), Borovici (Martin Borovička) nebo 
Bóču (Jan Boček). Tito hráči jsou tu už dlouho a je to takový základ mužstva. Úžasný je ale i Máca (Milan Macek). 
Nikdy jsem s ním nepil, ale chtěl bych to zkusit (smích). To by bylo super, ale jeho táta je proti tomu, prý je pak 
totiž zvíře. Jmenovat můžu i Honzu Knoblocha, a tak bych mohl pokračovat i dál. Doufám, že ti kluci, kteří tu hrají 
nebo i hráli, odnesli si od nás od fanoušků to, co jinde nezažili. Snažíme se do toho dávat úplně vše! Samozřejmě, 
že to někdy je horší. Když máme pocit, že do toho naši hráči nedají tolik, na co mají, je hrozně těžké tlačit kluky 
do fandění. 
Jak vycházíte s realizačním týmem nebo vedením klubu?
Kromě jednoho pana trenéra, který tu už není, jsou všichni bezvadní. Onoho trenéra nechci jmenovat, ale ten nás 
strašně naštval. Diktoval si, že nebudeme jezdit na výjezdy s hráči autobusem. Pozval si mě na kobereček, že takhle 
to nepůjde. Zamrzelo nás to. Každý asi ví, o koho se jedná. Hlavně na začátku to bylo s tímto panem trenérem 
strašně těžké. Řeknu jen, že byl z Poděbrad a trénoval tu i se svým synem. Vůči nám to bylo ošklivé. Zaplaťpánbůh, 
že jsme se ho zbavili. 
Čeká nás jaro, je nějaká destinace, kam se už nyní těšíte?
Těšíme se na každý výjezd, který můžeme uskutečnit. Všichni jsme pracující. Teoreticky bych mohl, kam bych chtěl. 
Tím, že všechno platím, pracuji i o víkendu a hlavně časově je to náročné. Máme tolerantní ženy, kterým se to ale 
určitě trochu nelíbí. Zejména té mojí se nelíbí, že do toho sypu tolik peněz. Máme dva kluky, ten mladší je z fotbalu 
úplně unešený. Starší by chtěl spíše chytat, ale v bráně je těžké se prosadit, tak nyní trošku stagnuje. Má ale rád 
fandění, a tak v kotli bubnuje. O mladším nechci říkat, že z něho bude Ronaldo, ale přál bych si, aby hrál za Benátky 
a vyzdvihl je za pár let třeba někam výše. 

Vlastimil Vorasický
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NEJVÍCE JSEM SE TĚŠIL NA HLÁŠKY SEKRETÁŘE KLUBU 
PANA BOHDANA, ŘÍKÁ STARONOVÁ LETNÍ POSILA JAN KNOBLOCH

Jednou z nových letních posil se stal také osmatřicetiletý záložník Jan Knobloch. V  jeho případě by spíše seděl 
přívlastek staronový. Zkušený středopolař totiž oblékal benátecký dres již v třetiligové éře a oklikou přes divizní 
Ostrou a poděbradskou Bohemii se tak vrátil do míst, která velice dobře zná. I díky jeho konstantním výkonům se 
drží benátecký tým na dostřel druhému Hlinsku s nikterak velkým odstupem od vedoucí liberecké rezervy a jarní 
část divizní soutěže tak slibuje nesmírně zajímavou podívanou. 
Před touto sezonou jsi posílil benátecký tým z Bohemie Poděbrady. Vrátil ses tak do míst, kde už jsi v minulosti 
působil. Kdo tě přivedl do Benátek nad Jizerou?
Myslel jsem si, že fotbalovou kariéru dohraji v Poděbradech a budu se věnovat především trénování mládeže, ale 
nesedl mi styl trénování nového poděbradského trenéra, tudíž jsem chtěl změnit fotbalovou adresu. Trošku mě 
vyhecovali benátecký trenér Staněk s Péťou Vobořilem, abych přišel sem. 
Bylo pro tebe jednodušší se rozhodnout pro Benátky nad Jizerou, neboť ses s trenérem Tomášem Staňkem znal 
již z předchozí štace?
Ano. Řekl bych, že s trenérem Staňkem jsem si sedl jak po fotbalové, tak i po lidské stránce. 
Před časem jsi tu již působil, tehdy se tu hrála třetí liga. Určitě jsi ještě v kabině narazil na známé tváře. Byl 
někdo, na koho ses obzvlášť těšil?
Jsem rád, že jsem v Benátkách. Zažil jsem tu fajn partu a krásné zázemí. Již v ČFL tu byli kupříkladu Viky Šimeček 

nebo Borovice (Martin Borovička). 
Nejvíce jsem se ale těšil na  hlášky 
sekretáře klubu pana Bohdana, ten 
je tu legendou (smích). 
V  podzimní části soutěže ses je-
denkrát zapsal do  střelecké listi-
ny. Nebylo to při divizním klání, 
nýbrž při pohárovém zápase proti 
druholigovému Varnsdorfu. Mohl 
bys popsat svoji trefu, a  jak vel-
kou radost ti udělala?
Každý gól mi udělá radost. Ško-
da jen, že jsem se párkrát netre� l 
i v divizi. Jsem již ve stadiu, kdy si 
užívám každý zápas i trénink. S tý-
mem, který tu máme, je to radost. 
Tady jde opravdu o fotbal.
Nyní čeká na benátecký tým zim-
ní příprava. Pro většinu hráčů to 
není příliš oblíbená činnost. Jak je 
tomu u tebe?
Zimní příprava nechutná asi žád-
nému fotbalistovi, ani já nejsem 
výjimkou. Věřím, že potrénujeme 
a na jaro budeme dobře připraveni.

JAN KNOBLOCH
Narozen: 29. 3. 1984
Bydliště: Nymburk
Hráčská kariéra: SK Slavia Praha, FK Hvězda Cheb, RMSK „Cidlina“ Nový 
Bydžov, FK Viktoria Žižkov, SS Ostrá, SK Votice, MFK Zemplín Michalovce, 
SK Převýšov, Arsenal Česká Lípa, SK Horní Měcholupy, Slavia Louňovice 
a FK Litol

PROSINEC

Jan Knobloch



www.kopanabenatky.cz 24
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V druhé půlce sezony byste určitě chtěli čeřit vody na špici divizní tabulky. S jakým bodovým 
ziskem a umístěním bys byl spokojený po závěrečném kole?
Přišel jsem do Benátek, abych si zase užil fotbal. To se děje jen, když vyhrávám. Na jaře bych tak 
chtěl získat všech pětačtyřicet bodů a postoupit do ČFL (úsměv). 

STARÁ GARDA – 12. ROČNÍK VÁNOČNÍHO TURNAJE STARÝCH GARD 

O druhém svátku vánočním v pondělí 26. 12. 2022 proběhl v Dražice NIBE Aréně po dvou letech 12. ročník turnaje 
starých gard – hráčů nad 35 let za účasti: Slavoj Stará Boleslav, SOKOL Krchleby, SOKOL Chotětov, FK Zdětín a do-
mácího výběru hráčů SK Benátky. V turnaji, který se hrál systémem každý s každým, zvítězil výběr domácích hráčů 
SK Benátky, který prošel turnaj bez ztráty bodu. Nejlepším hráčem se stal Marek Matějovský (Slavoj St. Boleslav), 
nejlepším brankářem Jiří Ježek (Slavoj St. Boleslav), nejlepším střelcem domácí Michal Bohdan „Mazan“ (SK Benát-
ky) a nejstarším hráčem byl vyhlášen Zdeněk Doležal ze Sokola Krchleby.

Vítězné mužstvo SK Benátky
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A mužstvo – FORTUNA DIVIZE, skupina „C“
po PODZIMNÍ části soutěže 2022/2023

A mužstvo
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B mužstvo – I. B třída, skupina „B“
po PODZIMNÍ části soutěže 2022/2023

B mužstvo
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Dorost U19 – I. A třída, skupina „B“
po PODZIMNÍ části soutěže 2022/2023

Mužstvo dorostu
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Starší žáci U15 – Krajský přebor
po PODZIMNÍ části soutěže 2022/2023

Starší žáci 
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Mladší žáci U13 – Krajský přebor
po PODZIMNÍ části soutěže 2022/2023

Mladší žáci
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Minipřípravka

Starší přípravka
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Sportovní den s dětmi z mateřských škol

Fotbalová veselice

Zimní soustředění A mužstva v Harrachově

Návštěva Pavla Kaděřábka 
v našem klubu



Partneři klubu

Město
Benátky nad Jizerou


